
23432 - NİŞANLISIYLA CİNSEL İLİŞKİYE GİRMESİ VE ONUN ELİYLE
BOŞALMASI (MASTURBASYON YAPMASI)

Soru

Benim uzun süre önce müslüman olan bir arkadaşım, yeni dine girmeden önce kız
arkadaşıyla cinsel ilişkiye girerdi.Fakat İslâm'a girdikten sonra kendisini cinsel tahriklerden
kurtarabilmek için elle boşalmaya (masturbasyon yapmaya) başladı. Ben de kendisine bu
konuda öğütler verdim ve masturbasyonun haram olduğunu söyledim. Şimdi ise genç bir
kızla nişanlandı, ama maddi imkansızlıklar sebebiyle iki yıldır evlenemediler. Fakat bu
arkadaşım nişanlısıyla sevişirken biri diğerinin eliyle boşalmaktadır (masturbasyon

yapmaktadır). Bu kimse, yukarıda zikredilen şartlar altında masturbasyon yapmanın ve
karşılıklı sevişmenin câiz olup olmadığını öğrenmek ve eğer bu davranışı câiz değil ise
cinsel yönden kendisini tatmin etmesi için ne yapması gerektiğini öğrenmek istemektedir.

Detaylı cevap

Arkadaşınıza, İslâm dinine hidâyet etmesinden dolayı Allah Teâlâ'ya hamd eder ve ölünceye
kadar onu bu din üzere sâbit kılmasını Allah Teâlâ'dan dileriz.

Arkadaşınız, küfür ve şirk karanlıklarından, İslâm ve hidâyet nuruna çıkmak, yalnızca Allah
Teâlâ'ya ibâdet etmek ve O'na ortak koşmamak sûretiyle hayatındaki en büyük başarıyı
gerçekleştirmiştir. Allah Teâlâ'dan yardım dilediği takdirde, geriye kalan yerilmiş kötü
âdetleri terketmesi, kendisi için inşaallah kolay olacaktır. Çünkü bir kimse, yaşayıp
büyüdüğü dinini terkeder ve yeni dine girerse, câhiliyye döneminde alışkanlık haline
getirdiği âdetleri terketmesi kolay olacaktır. Elle boşalmak (masturbasyon yapmak),

sahibine zarar veren hastalıklardandır. Bu konuda (329) ve (12277) nolu soruların
cevaplarına bakabilirsiniz.

Bu arkadaşınızın bu kötü âdeti (nişanlısıyla cinsel ilişkiye girmeyi) terketmesi ve Peygamber

-sallallahu aleyhi ve sellem-'in şu vasiyetine uyması gerekir:
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https://m.islamqa.info/tr/answers/23432
https://m.islamqa.info/tr/answers/23432
https://m.islamqa.info/tr/answers/329
https://m.islamqa.info/tr/answers/12277


﴾ هِ لَيْ عَ عْ فَ طِ تَ سْ نْ لَمْ يَ مَ ، وَ جِ رْ نُ لِلْفَ صَ أَحْ ، وَ رِ صَ نَّهُ أَغَضُّ لِلْبَ إِ ؛ فَ جْ زَوَّ تَ لْيَ ةَ فَ اءَ اعَ الْبَ طَ تَ نِ اسْ ! مَ ابِ بَ رَ الشَّ شَ عْ ا مَ يَ
.﴿ ]رواه البخاري[ اءٌ جَ نَّهُ لَهُ وِ إِ ؛ فَ مِ وْ بِالصَّ

"Ey gençler topluluğu! Evlenme imkânına sahip olan ve buna gücü yeten evlensin. Çünkü
evlilik, (harama bakmaktan) gözü sakındırır ve (harama düşmekten) iffeti korur. Evlenmeye

gücü yetmeyen ise oruç tutsun.Çünkü oruç,(harama düşmekten) bir himâyedir." (Buhârî;
hadis no: 5065. Müslim; hadis no: 1400).

Nişanlısıyla olan cinsel ilişkisi hakkındaki sorusuna gelince, eğer nişanlısından kasıt, dini
nikah kıydığı kadın ise, onunla girdiği cinsel ilişkiler geçerli ve helal olan ilişkilerdir. Yok eğer
nişanlısından kasıt, nişanlandığı fakat henüz nikah kıymadığı kadın ise, onunla girdiği cinsel
ilişkileri haramdır, çirkin zinânın türlerinden ve iğrenç fiillerinden birisidir. Bu hareket,
onlardan her birisini, Allah Teâlâ'nın gazabına ve azabına maruz bırakır. Maddî imkansızlar

sebebiyle evlenememesine gelince, -nikah kıymamış ise- nişanlısıyla bu fiili işlemesine izin
vermez ve onu bu konuda haklı çıkarmaz.

Bilinmesi gerekir ki, nişanlanmış kadın, nişanlısı için yabancı bir erkek hükmündedir. Onun
durumu, diğer kadınların durumu gibidir. Dolayısıyla erkeğin nişanlısıyla başbaşa kalması,

onun eliyle boşalması (masturbasyon yapması), onu öpmesi ve -perdenin arkasında ve
şehvetsiz konuşması dışında- onunla ihtiyaç dışında konuşması câiz değildir. Bu konuda
(8994) nolu sorunun cevabına bakınız.

Bu durumdaki meselenin çözümü, erkeğin hemen nişanlısıyla nikah kıymasıdır. Çünkü bir
kadınla nikah kıyan (nikah akdi yapan) erkeğe her şey helal olur. Çünkü nikah akdi yaptığı
kadın artık kendisinin karısı olur. Sadece zifaf (evlenme) töreni tamamlanmamıştır. Bu
konuda (13886) nolu sorunun cevabına bakınız.

Aynı şekilde -nikah akdinden sonra- erkeğin karısının eliyle boşalması (onun eliyle
masturbasyon yapması) da câizdir. Bu konuda (826) nolu sorunun cevabına bakınız.

Allah Teâlâ en iyi bilendir.
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